



## Skolebestyrelsesmøde 10.01.2023 kl. 17.30 - 20.00

Dagsorden:	Uddybning af punkt:	Referat: SK
1. Godkendelse af referat og dagsorden	Prioritering af punkter	Ordstyrer: Kasper Referat godkendt.
2. Meddelelser: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Formanden</li> <li>- Ledelsen</li> <li>- Elevråd</li> <li>- Udvalg - Rettighedsråd</li> <li>- Andre</li> </ul>	Status energibesparelse/belysning	Formanden: Der er ærgrelse omkring, hvordan lys er tændt på skolen efter lukketid. Svaret ved noget af lyset ligger i, at der pt. afventes nogle batterier, der kan slukke nødbelysningen. Der sendes en opdatering ud omkring, hvordan man efterlader skolen omkring lukke døre/vinduer og slukke lys. Ledelse: Der er terminsprøver i uge 3. Vi har været meget ramt af sygdom i december, men vi kom godt igennem det. Der spørges ind til, om vikar har mapper klar til dækning af timer, og SK siger nej, der ligger ikke i klasserne, men der forsøges så vidt muligt at have materiale klar. Skriv gerne til SK, hvis der opleves, at vikarlektioner bruges til, at eleverne "kun" ser film. Der starter stort fælles projekt omkring kulturfagene i uge 12-13. Det ser vi frem til. Elevrådet: Der er ønske om skolemad fra elevernes side. Elevrådet har spurgt eleverne om interesse for at kunne købe skolemad? 78% svarede positiv. Proces omkring skolemad fortsætte og elevråd og ledelse går i dialog om næste skridt. Bestyrelsen foreslår, at forældre spørges – over Aula.



		<p>Rettighedsråd: Der har været "tryghedsvandring". En undersøgelse hvor man gerne vil hører eleverne, om der er "zoner/steder", hvor elever er utrygge på skolen. Foråret byder på udfærdigelse af klasse-charter.</p>
<p>3. Princip – (fast punkt)</p>	<p>Nuværende og gennemgang/revidering af materialeindkøb.</p>	<p>Principperne har været til gennemlæsning. De alle 3 principper, der er sendt ud til skolebestyrelsen, er godkendt derved.</p> <p>Der var en kommentar omkring princippet omkring klassedannelse: Der spørges til, om man har en opmærksomhed på fordeling af elever af forskellig etnicitet? Kan det evt. blive en del af princip og i så fald, hvordan?</p> <p>Der efterspørges, om der skal være et princip omkring NEST-klasserne? Ved sidste sb-møde var NEST-klasserne på dagsorden og her var bl.a. dialog om, hvor NEST er på TS efter 3 år og hvad/og hvordan vi bruger vores fælles erfaringer? Hvordan drives NEST og hvad er NEST på TS? Kan vi bruge kontaktførelse til NEST-klasserne til vidensopsamling mv.? Der anbefales ikke princip.</p>
<p>4. Trivselsundersøgelse f.</p>		<p>Der kommer brev ud omkring trivselsundersøgelse, der gennemføres fra 20. januar – 20. februar. Den ønskes at bruges som et samtaleværktøj.</p>
<p>5. Orientering vedr. ordblindetest og indsats.</p>		<p>Læsevejleder ønsker at deltage på mødet i feb. 2023. Det er godkendt og punktet rykkes til næste gang.</p>
<p>6. Ipads 6. årgang</p>		<p>Der er ønske fra 6. årgang om, at SB tager en dialog op omkring ønsket om computere allerede på 6. årgang.</p> <p>Sb. ser gerne, at vi igen går i dialog m. forvaltning omkring forsøgsordning for vores kommende 6. klasser. Sidsel og Peter følger op omkring et udvalg, der kan arbejde videre m. henvendelse til JSC/JSU. Der er forslag om, at inddrage elevstemmer – f.eks. nuværende 5. årgang.</p>

# Skolebestyrelsen



7. Møder om fremtidens skole (O/D)	Onsdag 3. maj 19:40-20:10	Det er det nye dialogmøde – men Sidsel vender retur, når der er dobbelt tjekket om indhold.
8. Lærerrøkkader, stillinger – oversigt over "gennemgang"		Der blev fremlagt en oversigt over 2022.
9. Skolens drift og udvikling - Økonomi - Personalesituati on (LUKKET PUNKT)		Der er 2 opsigelser i SFO, hvor begge stopper 31.01.2023. Årsregnskab 2022 v. kommende møde.
10. Punkter til kommende møders dagsorden	Næste møde. 7. feb	Mød til næste møde: JORBÆRTÆRTE (når det er sæson) ordstyrer: Møde i feb. vedr. kommende fotofirma, ordblindeindsats mv..
11. Eventuelt.		Hvem skal man kontakte når CEIS kører rundt på cykelstien. Sidsel snakker med Bo omkring kørsel lige før skolestart om morgenen.

Peter Bertelsen (formand/forældrepr.)	<i>Peter Bertelsen</i>	Deniz Bysal (forældrepr.)	<i>[Signature]</i>
Kasper Cordt Olsen (næstformand/forældrepr.)	<i>Kasper C. Olsen</i>	Louise Nørremark (forældrepr.)	
Christina Jørgensen (forældrepr.)	Afbud	Anne Mikkelsen (forældrepr.)	Afbud
Silas Nolsøe (Eleverrådsformand)		Dorthe Knudsen (medarb.repr.)	<i>Dorthe Knudsen</i>

# Skolebestyrelsen



(Næstformand elevråd)		Pernille Estrup (medarb. repr.)	<i>Pernille Estrup</i>
Danial Hamavon Ijaz (medarb. repr.)	Afbud	Sidsel Voss (skoleleder)	
Thomas F. Petersen (souschef)	Afbud	Michelle S. Andersen (suppleant)	
Lin Sanders Leitner (suppleant)	<i>Lin Sanders Leitner</i>	Stine K. Krogh (sekr. leder)	<i>Stine K. Krogh</i>